
Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 6.11.2015

Přítomno:  5 členů zastupitelstva a   13  hostů

1.Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne    28.8.2015

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 17.00 hod. Konstatovala, že je přítomno 5 členů zastupitelstva 
( omluven J. Vetengl a K.Zvolský) a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se dotázala, zda byl ověřen 
zápis ze zasedání zastupitelstva   ze dne 28.8.2015 (ověřili pan M.Čihák, K. Zvolský), zda k němu má někdo 
připomínky. Bez připomínek - zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Ověřovateli zápisu p. M. Čihák a pan V.Venegl zapisovatelkou pí. Květa Černá

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

3.Návrh a schválení programu   

Program:  1. Zahájení, kontrola usnesení ze zastupitelstva ze dne 28.8.2015

                2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele

                3. Schválení programu

                4. Schválení firmy pro opravu kanalizace a vodovodu

                5. Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP

                6. Schválení dohody o provedení práce

                7. Schválení změny nájemní smlouvy v čp.14

                8. Projednání vyhlášky stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy,

                    třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů….

                9. Projednání změn rozpočtu

               10. Různé – žádost o byt, oprava vozovky D5, fin.kanalizace, rybník, mikroregion 

               11. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva  

               12. Návrh usnesení

               13. Závěr zasedání

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat



4. Schválení firmy pro opravu vodovodu a kanalizace 

Z důvodu rekonstrukce malé vodní nádrže bylo zjištěno, že kanalizační a vodovodní potrubí u rybníku je 
v havarijním stavu a je nutné udělat její opravu. Poptávkou jsme oslovili tři firmy a komise ve složení J.Velengl, 
M.Čihák a V.Kohout vybrala firmu SHeets Servis s.r.o, která předložila na nabídce nejnižší cenu 857 021 Kč bez DPH.

  HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

5.   Schválení  smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP

Jedná se dotaci je 1.090 224 Kč ze SFŽP, kterou jsme schválili na minulém zasedání. Je nutné schválit ještě 
smlouvu.                                                                                                                                                               
Doložka zní:  Zastupitelstvo obce Sirá schvaluje smlouvu č. 15255476 o poskytnutí dotace ze SFŽP v rámci OPŽP 
k projektu Sirá – Rekonstrukce malé vodní nádrže a pověřuje pí. Starostku jejím podpisem

  HLASOVÁNÍ Č.:   4 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

6.Schválení dohody o provedení práce

Jedná se o dohodu s panem Alešem Zdvořákem, který nám spravuje naše internetové stránky. 2000 Kč před 
zdaněním za rok 2015.

  HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

7. Schválení změny nájemní smlouvy v     čp.14

Dne 13.10.2015 nám Šárka Kohoutová, která má trvalý pobyt v čp.14 žádost o změnu v nájemní smlouvě k bytu č.6, 
který v současné době obývá. Byt měl v pronájmu p.Mužík již spolu nežijí a pan Mužík se odstěhoval Z tohoto 
důvodu Šárka Kohoutová žádá, aby nájemní smlouva byla na její jméno.

  HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

8. Projednání vyhlášky stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy…. komunálních odpadů

Vyhláška byla dána na posouzení MV ČR odbor VS, dozoru a kontroly oddělení dozoru Plzeň. Problém je 
s biologickým odpadem musí být nádoba ne jen místo. Nadále budeme jednat o vhodném umístění kontejneru na 
biologický odpad. Poptávka u více firem na nádobu ( biologický odpad)  

9. Projednání změn rozpočtu

Na zasedání 15.5.2015 usnesením č.2/15 bylo schváleno pověření změn rozpočtu pí.H.Novákoá a M.Čihák, takže 
byly provedeny tyto změny rozpočtu. Rozpočtové opatření č.4 (viz.příloha ) :Elektřina do příjmů od nájemníků 
3612/2111   z čp. 14 vzniklo to do přeplatkem za energie a ponechání vyšších záloh ( v únoru 2015 přišel přeplatek 
38 000 Kč). Celkem navýšení o 78 tisíc. Nábytek obecní úřad 3613/5137 - 47,3 a nábytek do knihovny 3314/5137      
-12,75 ( celkem 59,93).



10. Různé 

Žádost o byt p. Mleziva do čp.14 má nepříznivý zdravotní stav( roztroušená skleróza mozkomíšní). Je zde 
uvedený pouze e-mail. Žádost je zaevidována …odpověď v současné době není žádný byt prázdný, 
doplnit současné bydliště a tel. Spojení.  Oprava vozovky D5 jen informace proběhne v příštím roce bude 
zúžení vozovky od Prahy bude končit u Mýta. Sjezd bude zachován. Nemáme námitek

Financování kanalizace a rybník převedení peněz ze spořícího účtu případně i část zahraniční a domácí 
fondy.                                                                                                                                                   
Mikroregion  - včera dne 5.11. byla schůze mimo jiné bal navržen společný projekt kamerový systém, 
obce s kulatým výročím dostanou 10 000 Kč jako přispění na oslavy, MAS 5ti násobek příspěvek na 
činnost. Prezentace na webu o každé obci v průběhu dvou let asi 5 minut.

Rozsvícení vánočního stromku 29.11.2015 v neděli, mikulášské posezení sobota 5.12

11. Diskuze – návrhy, dotazy, připomínky, podněty obyvatelstva a členů zastupitelstva   

Proběhla diskuse ohledně rekonstrukce rybníka pí.Hrabáková vyslovila nesouhlas s takto vyprojektovanou stavbou 
ostatní přítomní měli pozitivní reakce. Dále proběhla diskuse ohledně nepořádku v čp.14 zvláště pak u bytů 4 až 9   
( psí chlupy a jiné). Bude poslán dopis pí.Hovorkové o nápravě nepořádku. Byl vznesen návrh na zvýšení poplatků 
ze psů v čp.14 ( obecních bytech), proběhnou další jednání.            

12. Návrh usnesení   č.5/2015  

Zastupitelstvo schválilo                                                                                                                                  

Schválení programu                                                                                                                                     
Schválení firmy pro opravu kanalizace a vodovodu                                                                                                   
Schválení smlouvy o poskytnutí dotace ze SFŽP                                                                                                       
Schválení dohody o provedení práce                                                                                                                       
Schválení změny nájemní smlouvy v čp.14                                                                                                    

   

Zastupitelstvo vzalo na vědomí  

Projednání vyhlášky stanovení systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování 
komunálních odpadů…. Včetně výběru vhodného místa                                                                                   
Projednání změn rozpočtu                                                                                                                                    
Oprava vozovky D5                                                                                                                                          
Napomenutí pí.Hovorková

                                                                               

 HLASOVÁNÍ Č.:   9 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat

 

13. Závěr zasedání       

         

  Ověřili: Michal Čihák     _________________            

          

             Václav Vetengl  ___________________    

                                                                                       Zapsala: Květa Černá     _______________


